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PROTOKÓŁ Nr XV / 2016 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 1 marca 2016r. 

w sali posiedzeń Miejskiego Domu Kultury 

w Mławie przy ul. Stary Rynek 13 

 

 

Obrady piętnastej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady  
Miasta LESZEK OŚLIŹLOK  o godzinie 13.00. 

 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 
Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusz 
Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 
naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta, radnych 
Młodzieżowej Rady Miasta, przedstawicieli mediów oraz mieszkaoców miasta.  

 

W szczególny sposób powitał zaproszonych gości, przedstawicieli mławskiej służby 
zdrowia, którym podziękował za przyjęcie zaproszenia. 

Są z nami Pani Doktor Zofia Cholewicka lekarz SP ZOZ Mława, Pani Teresę Szulc 
Pielęgniarka Oddziałowa S ZOZ Mława, Pan Doktor Jacek Białobłocki Dyrektor SP ZOZ Mława 
Pan Kazimierz Wesołowski były Dyrektor SP ZOZ Mława. 

Okazją do tego spotkania jest przyznanie Paostwu przez Pana Burmistrza osoby , 
Medalu „Zasłużony dla Miasta Mława”. 

 

O zabranie głosu poprosił Burmistrza Miasta Mława. 

 

Ad pkt 2.   

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta      

 Podziękował Przewodniczącemu Rady oraz Wysokiej Radzie za przyzwolenie, aby 
medale były wręczane podczas sesji rady miasta. Cieszy niezmiernie fakt, że przybyły osoby, 
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którym zostaną wręczone medale „Zasłużony dla Miasta Mlawa”. Jest to wielki zaszczyt 
uhonorowad tak zasłużone osoby.             

                                                                                                

Pediatra Pani Zofia Cholewicka, pielęgniarka oddziałowa Szpitalnego Oddziału 
Ratunkowego i Zespołów Ratownictwa Medycznego Pani Teresa Szulc oraz emerytowany 
zastępca dyrektora SPZOZ ds. administracyjno-eksploatacyjnych Kazimierz Wesołowski 
zostali wskazani we wniosku przez Dyrektora SPZOZ Jacka Białoblockiego do przyznania 
odznaczenia „Zasłużony dla Miasta Mlawa”.                                                                                                             
Są to osoby znane z wyjątkowej rzetelności, otwartości na współpracę i sumienności.  

 

Burmistrz Miasta pozytywnie rozpatrzył wnioski ponieważ wymienione w nich osoby 
cieszą się uznaniem i szacunkiem społeczności lokalnej. 

 

Dyrektor SOP ZOZ Mława Jack Białobłocki przedstawił prezentację osób, które 
wskazał we wniosku. 

 

Burmistrz Miasta postanowił odznaczyd również Dyrektora Jacka Białobłockiego, 
który od 1998r. związany jest z Mławą. Jest człowiekiem doświadczonym, lubianym, 
szanowanym i cenionym. Z doświadczenia i dobrych rad  korzysta wielu młodych lekarzy. 
Decydują się na dalsze kształcenie i robią specjalizacje. Jest Pan dobrym lekarzem i 
menadżerem mławskiego szpitala.  

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta oraz LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący 
Rady Miasta wręczyli medale i złożyli gratulacje, zebrani winszowali odznaczonym owacjami 
na stojąco.                                                                                                       

 

 W imieniu odznaczonych głos zabrał Kazimierz Wesołowski, podziękował za 
przyznane medale, jesteśmy bardzo dumni.                                                                                                            
Całe dorosłe życie pracował na rzecz tego miasta i dołożył cegiełkę w jego rozwój i przyznane 
odznaczenie bardzo sobie ceni.   

 

Ad pkt 3. 

 Przewodniczący Rady Miasta stwierdził na podstawie listy obecności, że na sali jest 
quorum ( 21 radnych ) władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad pkt 4. 

 Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 
Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę.      

      

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  
(21 głosami za) Sekretarzem Obrad XV sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 
WOJNAROWSKI. 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi do porządku 
obrad? 

 

SLAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta zwrócił się o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Gminnego 
Programu Rewitalizacji Miasta Mława na lata 2016 – 2025”. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK zaproponował wprowadzenie 
zgłoszonej przez Burmistrza uchwały jako punkt 9 do porządku obrad sesji. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym ( 20 głosami za, jednogłośnie) przyjęła porządek 
obrad Rady Miasta z autopoprawką. 

 

Ad pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z XIV sesji Rady Miasta 
odbytej w dniu 26 stycznia 2016r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  
i każdy Radny mógł się z nim zapoznad.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 20 głosów, jednogłośnie) przyjęła 
bez odczytywania protokół z XIV sesji Rady Miasta odbytej w dniu 26 stycznia 2016r. 
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Ad pkt 6. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Mława wraz z autopoprawką Nr 1 i Nr 2, które radni otrzymali. 

Autopoprawka nr 1 

Zmiana w  załączniku  przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej,  polega 

na: 

1. Zmniejszenie w kwocie (-4 000,00 zł) planowanych środków na zadaniu inwestycyjnym 

pn; „ Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie”  

2. Zwiększenie w kwocie (+4 000,00 zł) planu środków na zadanie inwestycyjne pn: „ 

Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie”. 

 

Dochody budżetu Miasta nie ulegają zmianie i wynoszą 93 014 281,00 zł 

Wydatki budżetu Miasta  nie ulegają zmianie i wynoszą 93 014 281,00 zł 

Autopoprawka nr 2 

W projekcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława,  

dokonuje się zmiany w  § 1 polegającej na zmianie okresu obowiązywania  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej; 

-  z lat 2016-2022        

-  na lata 2016-2024  

2016 rok 

Dokonuje się zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej polegającej na: 

- zwiększeniu wydatków inwestycyjnych objętych limitem, o którym mowa w art. 226 ust.3 

pkt 4 ustawy w kwocie (+92 139,60 zł) 

Dokonuje się zmian w wykazie przedsięwzięć polegającej na: 

- wprowadzeniu nowego zadania inwestycyjnego pn: Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie 

Aglomeracji Mława. 

Okres realizacji inwestycji 2016 – 2018  

Łączne nakłady inwestycyjne w kwocie 13 003 769,88 zł 

Limit wydatków w roku 2016 w kwocie 92 139,60 zł 
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Limit wydatków w roku 2017 w kwocie 6 454 511,64 zł 

Limit wydatków w roku 2018 w kwocie 6 457 118,64 zł 

2017 rok 

Na realizację zadania inwestycyjnego pn: „Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie 

Aglomeracji Mława” którego wartość  w roku 2017 wynosi  

6 454 511,64 zł planuje się źródła pokrycia wydatków z;  

- emisji  obligacji komunalnych w kwocie 6 000 000,00 zł 

- dochodów własnych w kwocie 454 511,64 zł  

2018 rok 

Na realizację zadania inwestycyjnego pn: „Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie 

Aglomeracji Mława” którego wartość  w roku 2018 wynosi  

6 457 118,65 zł planuje się źródła pokrycia wydatków z;  

- emisji  obligacji komunalnych w kwocie 6 000 000,00 zł 

- dochodów własnych w kwocie 457 118,65 zł  

 Wykup obligacji komunalnych wyemitowanych na realizację zadania inwestycyjnego 

pn: „Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Aglomeracji Mława” planuje się: 

- w roku 2023 w kwocie 6 000 000,00 zł 

- w roku 2024 w kwocie 6 000 000,00 zł 

Ponadto  

Wprowadza się zmianę w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Mława  

stanowiącej załącznik nr 1 do projektu uchwały poprzez zwiększenie: 

1. Dochodów budżetu Miasta Mława na 2016r o kwotę (+12 556 433,00 zł) 

2. Wydatków budżetu Miasta Mława na 2016r o kwotę (+12 556 433,00 zł) 

 

Zmiany dokonano Zarządzeniem  Nr 33/2016 Burmistrza Miasta Mława z dnia 29 lutego 

2016r z tytułu otrzymanej dotacji celowej na realizację rządowego programu „ Rodzina 500 

plus” w kwocie (+12 556 433,00 zł) w tym na koszty obsługi tego zadania 2% tj. kwota 

(+251 129,00 zł).  

Dochody budżetu Miasta na 2016r ulegają zmianie i wynoszą 105 570 714,00 zł w tym: 

- dochody bieżące w kwocie 103 740 714,00 zł 
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- dochody majątkowe w kwocie 1 830 000,00 zł 

Wydatki budżetu Miasta na 2016r ulegają zmianie i wynoszą 105 570 714,00 złw tym: 

-  wydatki bieżące w kwocie 94 037 023,00 zł 

-  wydatki majątkowe w kwocie 11 533 691,00 zł 

 

 W  Uchwale w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława,  

dokonuje się zmiany w  § 1 polegającej na zmianie okresu obowiązywania  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej; 

-  z lat 2016-2023  

-  na lata 2016-2024     

Wieloletnia Prognoza Finansowa  

Rok 2016 

Wprowadzono zmianę w przychodach budżetu Miasta Mława w 2016 r. polegającą na : 

- zmniejszeniu o kwotę (-4 000 000,00 zł ) planowanych przychodów z tytułu emisji papierów 

wartościowych (obligacji komunalnych),  przeznaczonych  na rozchody w kwocie 4 000 

000,00 zł  (wykup obligacji komunalnych ) 

- zwiększeniu o kwotę (+4 000 000,00 zł) przychodów pochodzących z wolnych środków z lat 

ubiegłych, o których mowa w art.217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych.  

Przychody budżetu po zmianie wynoszą 4 000 000,00 zł, rozchody budżetu wynoszą 

4 000 000,00 zł. 

Dochody budżetu Miasta w 2016 roku  uległy zmianie   o kwotę (+12 563 006,00 zł) w tym: 

1.  Dochody  budżetowe  wprowadzone  Zarządzeniem Nr 16/2016 Burmistrza Miasta Mława 

z dnia 3 lutego 2016r. w kwocie (+6 573,00 zł ) z tytułu dotacji celowych na wypłatę 

zryczałtowanych dodatków energetycznych za I kwartał 2016 roku dla odbiorców 

wrażliwych, energii elektrycznej oraz koszty obsługi tego zadania. 

2.  Dochody  budżetowe  wprowadzone  Zarządzeniem Nr 33/2016 Burmistrza Miasta Mława 

z dnia 29 lutego 2016r. w kwocie (+12 556 433,00 zł ) z tytułu otrzymanej dotacji celowej na 

realizację rządowego programu „Rodzina 500 plus” , w tym na koszty obsługi tego zadania 

2% tj. kwota 251 129,00 zł. 

Plan dochodów na 2016 rok  po zmianach wynosi 105 570 714,00 zł. w tym: 
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Plan dochodów bieżących w kwocie 103 740 714,00 zł   

Plan dochodów majątkowych  w kwocie 1 830 000,00 zł w tym m.in: 

1. Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości wynoszą (+1 000 000,00 zł), na które składają się: 

- sprzedaż lokalu użytkowego przy ul. 18 Stycznia, 

- sprzedaż nieruchomości przy Osiedlu Młodych - działka 2540/1 i in.  

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Podmiejskiej – działka 1489 

- sprzedaż nieruchomości przy ul; Dworcowej – działka 1202 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Leśnej – działka 3421/1 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Polnej – działka 827/11 i in. 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Krętej – działka 348/4 i in. 

- sprzedaż lokali mieszkalnych 

2. Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego osobom 

fizycznym w prawo własności w kwocie 30 000,00 zł. 

3. Dotacja celowa na dofinansowanie własnych zadao inwestycyjnych w kwocie 800 000,00 zł  

otrzymana z Ministerstwa Sportu i Turystyki Nr Umowy 2015/055/1882/SubA/DIS/R na 

realizacje przedsięwzięcia pn;” Przebudowa obiektów sportowych na terenie Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie –etap I” 

Plan dochodów na rok 2017  

Dochody ogółem wynoszą 98 645 994,64 zł w tym: 

Dochody bieżące w kwocie 98 015 994,64 zł 

Dochody majątkowe w kwocie 630 000,00 zł w tym: 

1. Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości wynoszą (+600 000,00 zł), na które składają się: 

- wpływy ze sprzedaży lokali mieszkalnych będących własnością gminy, 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Działdowskiej – działka 270/6 i in. (części), 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Studzieniec – działka 348/2, 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Dworcowej – działka 1202, 
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- sprzedaż nieruchomości przy ul. Bienia – działka 1409/12 i in. (części), 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Padlewskiego 21 – działka 3703 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Niskiej – działka 1172/1  

2. Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w 

kwocie 30 000,00 zł 

Plan dochodów na rok 2018  

Dochody ogółem w kwocie 100 142 242,64 zł w tym: 

Dochody bieżące w kwocie 99 512 242,64 zł 

Dochody majątkowe w kwocie 630 000,00 zł w tym: 

1. Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości wynoszą (+600 000,00 zł), na które składają się: 

- wpływy ze sprzedaży lokali mieszkalnych będących własnością gminy, 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Batorego – działka 1297/8, 1297/9, 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. 3 Maja – działka 685/31, 685/34 (była kotłownia), 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Przemysłowej – działka 3828/4, 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Gen. Andersa – działka 354/6 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Studzieniec – działka 377/4 i in.(częśd) 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Bienia – działka 1409/12 i in. (częśd) 

2. Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w 

kwocie 30 000,00 zł 

Plan dochodów na rok 2019  

Dochody ogółem w kwocie 99 728 142,00 zł w tym: 

Dochody bieżące w kwocie 99 098 142,00 zł 

Dochody majątkowe w kwocie 630 000,00 zł w tym: 

1. Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości wynoszą 600 000,00 zł, na które składają się: 

- wpływy ze sprzedaży lokali mieszkalnych będących własnością gminy, 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Działdowskiej – działka 270/6 i in (częśd) 
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- sprzedaż nieruchomości przy ul. Gen. Andersa, działka 354/7 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Studzieniec – działka 377/4 i in. (częśd) 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. LG Electronics- działka 1627 i in. (częśd) 

2. Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w 

kwocie 30 000,00 zł. 

Dochody majątkowe w latach 2020 – 2024 dotyczą przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego  przysługującego osobom fizycznym w prawo własności. 

 

Wydatki  budżetu Miasta w 2016 roku  uległy zmianie  o kwotę  (+ 12 563 006,00 zł) w tym: 
 
1.  Wydatki budżetowe  wprowadzone  Zarządzeniem Nr 16/2016 Burmistrza Miasta Mława z 
dnia 3 lutego 2016r. w kwocie (+6 573,00 zł ) z tytułu wypłaty  zryczałtowanych dodatków 
energetycznych za I kwartał 2016 roku dla odbiorców wrażliwych, energii elektrycznej oraz 
koszty obsługi tego zadania. 
 
2.  Dochody  budżetowe  wprowadzone  Zarządzeniem Nr 33/2016 Burmistrza Miasta Mława 

z dnia 29 lutego 2016r. w kwocie (+12 556 433,00 zł ) z tytułu otrzymanej dotacji celowej na 

realizację rządowego programu „Rodzina 500 plus” , w tym na koszty obsługi tego zadania 

2% tj. kwota 251 129,00 zł. 

Plan wydatków po zmianach w 2016 roku wynosi 105 570 714,00 zł w tym: 

- plan wydatków bieżących w kwocie 94 037 023,00 zł 

- plan wydatków majątkowych w kwocie 11 533 691,00 zł 

Jednocześnie dokonano zmiany w planie finansowym wydatków ,  które nie mają 
wpływu na wynik budżetu Miasta.  
 

 Wydatki  budżetu Miasta w 2017  

Wydatki ogółem  wynoszą 101 445 994,64 zł w tym: 

-  wydatki bieżące wynoszą  78 873 766,00 zł 

- wydatki majątkowe wynoszą 22 572 228,64 zł   

Wydatki budżet Miasta w 2018  

Wydatki ogółem  wynoszą 102 342 242,64 zł w tym: 

-  wydatki bieżące wynoszą  79 517 923,00 zł 
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- wydatki majątkowe wynoszą 22 824 319,64 zł  

Wydatki  budżetu Miasta w 2019 

Wydatki ogółem  wynoszą 95 728 142,00 zł w tym: 

-  wydatki bieżące wynoszą  80 135 550,00 zł., 

- wydatki majątkowe wynoszą 15 592 592,00 zł. 

Przychody 

Miasto Mława planuje przychody z tytułu emisji papierów wartościowych (obligacji 

komunalnych). 

1. W roku 2017 w kwocie 6 000 000,00 zł z przeznaczeniem : 

- na porycie deficytu w kwocie 2 800 000,00 zł., 

- wykup papierów wartościowych (obligacji komunalnych) w kwocie 3 200 000,00 zł  

2. W roku 2018 w kwocie 6 000 000,00 zł z przeznaczeniem: 

- na porycie deficytu w kwocie 2 200 000,00 zł., 

- wykup papierów wartościowych (obligacji komunalnych) w kwocie 3 800 000,00 zł.  

Rozchody  

Miasto Mława planuje rozchody z przeznaczeniem na wykup obligacji komunalnych 

- w roku 2023 w kwocie 6 000 000,00 zł 

- w roku 2024 w kwocie 6 000 000,00 zł 

W wykazie przedsięwzięd Wieloletniej Prognozy Finansowej dokonano zmian: 

Rok 2016  

Zmniejszenie w kwocie (-4 000,00 zł) planowanych środków na zadaniu inwestycyjnym pn; „ 

Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie”  

Po zmianie:                                                                                                                                                                                        

Łączne nakłady w kwocie 26 000,00 zł  

Limit na 2016 rok w kwocie 16 000,00 zł 

Zwiększenie w kwocie (+4 000,00 zł) planu środków na zadanie inwestycyjne pn: „ Budowa 

punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie”. 
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Po zmianie:                                                                                                                                                                                                 

Łączne nakłady w kwocie 59 000,00 zł  

Limit na 2016 rok w kwocie 49 000,00 zł 

Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pn: „Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie 

Aglomeracji Mława”. 

Okres realizacji inwestycji 2016 – 2018  

Łączne nakłady inwestycyjne w kwocie 13 003 769,88 zł 

Limit wydatków w roku 2016 w kwocie 92 139,60 zł 

Limit wydatków w roku 2017 w kwocie 6 454 511,64 zł 

Limit wydatków w roku 2018 w kwocie 6 457 118,64  

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  
z autopoprawkami Nr 1 i Nr 2 

UCHWAŁĘ  Nr XV / 175 / 2016  
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 
 
 
Ad pkt 7. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r. z 
autopoprawką Nr 1 i Nr 2, które radni otrzymali. 

 
Autopoprawka Nr 1                                                                                                                                   

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

Rozdział 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg 

3. Zmniejszenie w kwocie (-4 000,00 zł) planowanych środków na zadaniu 

inwestycyjnym pn; „ Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie”. 
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4. Zwiększenie w kwocie (+4 000,00 zł) planu środków na zadanie inwestycyjne 

     pn: „ Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie. 

Dochody budżetu Miasta nie ulegają zmianie i wynoszą 93 014 281,00 zł 

Wydatki budżetu Miasta  nie ulegają zmianie i wynoszą 93 014 281,00 zł 

Autopoprawka Nr 2                                                                                                                            

Dział 600 – Transport i łącznośd (-92 139,60 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (-92 139,60 zł) 

Zmniejszenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-92 139,60 zł) z zadania 

inwestycyjnego pn: „Przebudowa odcinka LG Electronics w Mławie”. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (+92 139,60 zł)  

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+92 139,60 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (+92 139,60 zł) z 

przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn: „ Budowa kanalizacji sanitarnej na 

terenie Aglomeracji Mława”. Zadanie wieloletnie. 

Powyższa zmiana powoduje zmianę w załączniku „  Wydatki na zadania inwestycyjne na 

2016 rok nieobjęte wieloletnią prognozą finansową” oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Ponadto uległy zwiększeniu dochody i wydatki budżetu Miasta Mława w kwocie 

(+12 556 433,00 zł) z tytułu dotacji celowej na realizację rządowego programu . 

„ Rodzina 500 plus” w tym koszty obsługi tego zadania w kwocie 251 129,00 zł, zgodnie z 

pismem MUW w warszawie Nr FCR-I.3111.17.3.2016. 

Zmiany dokonano Zarządzeniem  Nr 33/2016 Burmistrza Miasta Mława z dnia 29 lutego 

2016r. 

Dochody budżetu Miasta na 2016r ulegają zmianie i wynoszą 105 570 714,00 zł 

Wydatki budżetu Miasta na 2016r ulegają zmianie i wynoszą 105 570 714,00 zł 

 

Załącznika nr 1 -  „ Wydatki” 

Dział 600 – Transport i łącznośd (-92 139,60 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (-92 139,60 zł) 
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Zmniejszenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-92 139,60 zł) z zadania 

inwestycyjnego pn: „Przebudowa odcinka LG Electronics w Mławie”. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (+92 139,60 zł)  

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+92 139,60 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (+92 139,60 zł) 

Z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn: „ Budowa kanalizacji sanitarnej 

na terenie Aglomeracji Mława”. Zadanie wieloletnie. 

Załącznika nr 2 „ Przychody i rozchody budżetu w 2016r”  

- zmniejszenie  przychodów w kwocie (-4 000 000,00 zł) z tytułu przychodów ze sprzedaży 

papierów wartościowych (emisja obligacji komunalnych) , 

- zwiększenie przychodów w kwocie (+4 000 000,00 zł) z tytułu wolnych środków, o których 

mowa w art.217 ust 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych. 

Przychody budżetu po zmianie wynoszą 4 000 000,00 zł 

Rozchody budżetu nie uległy zmianie i wynoszą 4 000 000,00 zł 

Załącznik nr 3 „ Wydatki na zadania inwestycyjne na 2016 rok nieobjęte wieloletnią 

prognozą finansową”  

-  zmniejszenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-92 139,60 zł) z zadania 

inwestycyjnego pn: „Przebudowa odcinka LG Electronics w Mławie”. 

Dochody budżetu Miasta na 2016r. po zmianie wynoszą 105 570 714,00 zł 

Wydatki budżetu Miasta  na 2016r. po zmianie wynoszą 105 570 714,00 zł.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 
Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z autopoprawkami 

UCHWAŁĘ  Nr XV / 176 / 2016 
 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok 
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Ad pkt 8. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat 
stanowiących dochody budżetu Miasta Mława instrumentem płatniczym. 
Dopuszcza się zapłatę podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Miasta Mława, za 
pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego,  na którym 
przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

 Z dniem 1 stycznia 2016r. weszła w życie zmiana przepisów ustawy z dnia 29 sierpnia 
1997r. Ordynacja podatkowa, zgodnie z którą, na podstawie art. 61a § 1 rada gminy, w 
drodze uchwały, może dopuścid zapłatę podatków stanowiących dochody budżetu gminy, za 
pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego,  na którym 
przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

Ponadto zgodnie z art. 60 § 2a Ordynacji podatkowej w przypadku zapłaty podatku              
za pomocą karty płatniczej podatnik ponosi koszty opłat i prowizji związanych z taką zapłatą.  
W związku z tym organ podatkowy jest zobowiązany, w miejscu zapłaty (kasy Urzędu 
Miasta), zamieścid informację o pobieraniu i wysokości opłat i prowizji oraz poinformowad 
podatnika przed dokonaniem wpłaty za pomocą karty płatniczej o pobieraniu i wysokości 
opłat i prowizji. 
 Z uwagi na zacytowane na wstępie przepisy, wprowadzenie możliwości zapłaty 
podatków i opłat kartą płatniczą wymaga podjęcia stosownej uchwały. 

 
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  
z autopoprawką   

UCHWAŁĘ  Nr XV / 177 / 2016 
 

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu                    
Miasta Mława instrumentem płatniczym. 

 

Ad pkt 9.  

MAGDALENA CECELSKA Główny Specjalista-Administrator Bezpieczeostwa 
Informacji  
  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Gminnego 
Programu Rewitalizacji Miasta Mława na lata 2016 – 2025”. 
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Potrzebę opracowania „Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Mława na lata 
2016-2025” uzasadniają następujące przesłanki: 

- zidentyfikowanie na terenie Miasta Mława obszarów o cechach właściwych  
dla obszarów zdegradowanych w rozumieniu ustawy z dnia 9 października 2015 r.  
o rewitalizacji (Dz. U. z 2015 r. poz. 1777) tj. obszarów, na których występują negatywne 
zjawiska o charakterze społecznym, przestrzenno-funkcjonalnym, gospodarczym i  
środowiskowym; 

- brak aktualnego programu rewitalizacji, w oparciu o który można występowad  
o wsparcie finansowe w ramach Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 
2014-2020;  

- umożliwienie realizacji zadao na obszarach problemowych z wykorzystaniem  
narzędzi, jakie wynikają z ustawy z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr XV / 178 / 2016 
 

w sprawie przystąpienia do opracowania „Gminnego Programu Rewitalizacji                
Miasta Mława na lata 2016 – 2025”. 

 

Ad pkt 10. 

Marek Dusiński Prezes Zakładu Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczalni 

Ścieków "WOD-KAN" sp. z o.o.  w Mławie". 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 

obowiązującej na terenie Miasta Mława. 

Przedłuża się czas obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                   

i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie  Miasta Mława dla odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

świadczonych przez Zakład Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczalnia Ścieków "Wod-Kan" sp. z 

o.o. w Mławie, zatwierdzonych Uchwałą Nr IV/27/2015 Rady Miasta Mława z dnia 10 lutego 

2015r. na okres 4 miesięcy tj. od dnia 1 kwietnia 2016 roku do dnia  30 czerwca 2016 roku. 
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 Wszystkie opłaty do tego czasy będą utrzymane na obecnym poziomie. Jest to wynik 

analizy dokumentów księgowych za 2015r. oraz założeo na bieżący rok. Nie wzrósł czynsz za 

dzierżawę urządzeo wodociągowych i kanalizacyjnych i podatki od nieruchomości. 

Wzrosło od dnia 1 stycznia najniższe wynagrodzenie, ale zostało to zrekompensowane 

przychodami, które spółka osiągnie z uwagi na zwiększoną sprzedaż wody i odbiorem 

ścieków. Nie ulegną zmianie żadne opłaty zawarte w taryfie, również abonamentowe i 

pobierane za przyłączenie do sieci. 

 

  

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i 
Ochrony PP, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym  ( 21 głosami za jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XV / 179 / 2016 

 
w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf                                                               
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków,                                      

obowiązującej na terenie Miasta Mława 

 

Ad pkt 11.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 
Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej. 

Przedmiotem uchwały jest nieruchomośd oznaczona w ewidencji gruntów m. Mławy 

jako działka nr 2757/10, położona w Mławie przy ul. Olsztyoskiej. Położenie działki 

przedstawiono na wyrysie z mapy ewidencyjnej, załączonym do uzasadnienia.  

Wniosek o sprzedaż złożył właściciel przyległej nieruchomości nr 2757/1. 

Ponieważ nieruchomośd nr 2757/10 nie może byd zagospodarowana jako odrębna, 

dlatego jej sprzedaż nastąpi w drodze bezprzetargowej na rzecz właściciela nieruchomości 

przyległej w celu poprawienia warunków jej zagospodarowania.  

Cena sprzedaży nieruchomości zostanie ustalona w wysokości nie niższej niż jej 

wartośd, określona przez rzeczoznawcę majątkowego. 

 



17 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XIII / 180 / 2016 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 

 

Ad pkt 12.  

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 
Przestrzennego 

Przedstawił dwa projekty uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych:  

- przedmiotem pierwszej uchwały są niezabudowane nieruchomości oznaczone w ewidencji 

gruntów m. Mławy jako działki nr nr 269/6, 270/6, 271/8, położone w Mławie przy 

ul. Działdowskiej. Ich położenie przedstawiono na wyrysie z mapy ewidencyjnej, załączonym 

do uzasadnienia.  

Nieruchomości są położone na terenie Warmiosko-Mazurskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej. Ich sprzedaż nastąpi w drodze bezprzetargowej na rzecz W-MSSE S.A. 

Ceny sprzedaży nieruchomości zostaną ustalone w wysokości nie niższej niż ich 

wartości, określone przez rzeczoznawcę majątkowego. 

 

- przedmiotem drugiej uchwały są nieruchomości oznaczone w ewidencji gruntów m. Mławy 

jako działki nr nr 130/29, 130/32, położone w Mławie przy ul. Sportowej. Każda jest 

zabudowana budynkiem użytkowym – garażem. Ich położenie zostało przedstawione na 

wyrysie z mapy ewidencyjnej w skali 1:500, załączonym do uzasadnienia.  

Wnioski o sprzedaż nieruchomości złożyli ich dzierżawcy. 

Zgodnie z art. 34 ust. 6, ust. 6a oraz art. 37 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997r. o gospodarce nieruchomościami rada gminy może przyznad dzierżawcy 

pierwszeostwo w nabyciu budynku i wyrazid zgodę na sprzedaż nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej. 

Ceny sprzedaży nieruchomości zostaną ustalone w wysokości nie niższej niż ich 

wartości, określone przez rzeczoznawcę majątkowego. 
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W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie uchwał. 

 

 Projekty uchwał omawiane były na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskały pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XV / 181 / 2016 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych / ul. Działdowskiej / 

oraz 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XV / 182 / 2016 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych / ul. Sportowej / 

 

Ad pkt 13.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 
Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

Przedmiotem zamiany będą niezabudowane nieruchomości: 

- nr nr 2238/3, 2239/3, 2240/2, stanowiąca własnośd Gminy Miejskiej Mława, 

- nr nr 2241/1, 2241/11, 727, stanowiące własnośd Piotra Arenta i Iwony Linek-Arent. 

Położenie nieruchomości zostało przedstawione na wyrysach z mapy ewidencyjnej 

w skali 1:2000, załączonych do uzasadnienia.  

Wniosek o zamianę złożyli właściciele działek nr nr 2241/1, 2241/11, 727, 

zainteresowani powiększeniem swoich nieruchomości nr nr 2236, 2237, 2241/10 o działki 

nr nr 2238/3, 2239/3, 2240/2. W wyniku zamiany Miasto Mława nabędzie działki do zasobu 

nieruchomości: 

- nr 2241/1 – na powiększenie nieruchomości przy ul. Szpitalnej, 

- nr 2241/11 – na poszerzenie ul. Kopernika, 

- nr 727 – w rejonie Stacji Uzdatniania Wody i ujęd wody przy ul. Padlewskiego. 
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Wartości praw do zamienianych nieruchomości zostaną określone przez 

rzeczoznawcę majątkowego. W przypadku nierównej wartości zamienianych praw stosuje się 

dopłatę, której wysokośd jest równa różnicy tych wartości. 

 

 Projekty uchwał omawiane były na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskały pozytywną opinię. 

  

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XV / 183 / 2015 

w sprawie zamiany nieruchomości  

 

Ad pkt 14.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 
Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości  

Przedmiotem uchwały jest niezabudowana nieruchomośd oznaczona w ewidencji 

gruntów m. Mławy jako działka nr 1829/2, położona przy ul. Napoleooskiej. Jej położenie 

zostało przedstawione na wyrysie z mapy ewidencyjnej w skali 1:2000, załączonym 

do uzasadnienia.  

Nieruchomośd zostanie obciążona prawem służebności gruntowej na rzecz 

każdoczesnych właścicieli sąsiednich nieruchomości nr nr 1815/1, 1829/1, 1831/1, 1830/2, 

1827/4, 1811/2, 1828/2, 1811/1, 1828/1, 1810/2, 1827/3 w celu korzystania z przejazdu i 

przechodu przez częśd działki nr 1829/2. Wniosek o ustanowienie służebności złożył 

właściciel sąsiednich nieruchomości, uzasadniając to potrzebą zagwarantowania prawnego 

dostępu do drogi publicznej z projektowanych budynków handlowo-usługowych, które 

zostaną wybudowane na nieruchomości.  

Odpłatnośd z tytułu służebności zostanie ustalona na podstawie wyceny sporządzonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr XV / 184 / 2016 

w sprawie obciążenia nieruchomości 

 

Ad pkt 15.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Planowania 
Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości gruntowej 

Przedmiotem zamiany będą niezabudowane nieruchomości: 

- nr nr 2238/3, 2239/3, 2240/2, stanowiąca własnośd Gminy Miejskiej Mława, 

- nr nr 2241/1, 2241/11, 727, stanowiące własnośd Piotra Arenta i Iwony Linek-Arent. 

Położenie nieruchomości zostało przedstawione na wyrysach z mapy ewidencyjnej 

w skali 1:2000, załączonych do uzasadnienia.  

Wniosek o zamianę złożyli właściciele działek nr nr 2241/1, 2241/11, 727, 

zainteresowani powiększeniem swoich nieruchomości nr nr 2236, 2237, 2241/10 o działki 

nr nr 2238/3, 2239/3, 2240/2. W wyniku zamiany Miasto Mława nabędzie działki do zasobu 

nieruchomości: 

- nr 2241/1 – na powiększenie nieruchomości przy ul. Szpitalnej, 

- nr 2241/11 – na poszerzenie ul. Kopernika, 

- nr 727 – w rejonie Stacji Uzdatniania Wody i ujęd wody przy ul. Padlewskiego. 

Wartości praw do zamienianych nieruchomości zostaną określone przez 

rzeczoznawcę majątkowego. W przypadku nierównej wartości zamienianych praw stosuje się 

dopłatę, której wysokośd jest równa różnicy tych wartości. 

 

 Projekty uchwał omawiane były na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskały pozytywną opinię. 

  

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  
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UCHWAŁĘ  Nr XV / 185 / 2015 

w sprawie w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego                                              
nieruchomości gruntowej 

 

Ad pkt 16. 

JANUSZ WOJNAROWSKI Sekretarz Obrad odczytał apel w sprawie przywrócenia 

przejścia pieszego przez tory w ciągu ulicy Kościuszki, który po podjęciu przez Radę Miasta 

zostałby przekazany do władz PKP PLK. 

 Na podstawie § 18 ust.4 pkt 3 Statutu Miasta Mława – Rada Miasta Mława popiera 

inicjatywę Burmistrza Miasta dotyczącą przywrócenia przejścia pieszego przez tory w ciągu 

ulicy Kościuszki. Zamknięcie przejazdu wydłużyło trasę przejścia na drugą stronę torów                          

o ok.3 km. Piesi, w tym osoby starsze i schorowane, są zdesperowani. Mimo zakazu chodzą 

przez tory jak dawniej, co może byd przyczyną wypadków i tragedii.                               

Rada Miasta zwraca się do władz PKP PLK z apelem, aby stworzyły mieszkaocom 

bezpieczne warunki przejścia przez tory np. poprzez automatyczne bramki dla pieszych.  

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy do odczytanego projektu 

apelu są uwagi.  

 

Radna HALINA PSZCZÓŁKOWSKA 

Zaproponowała dodanie po słowach przejścia pieszego słowa „ i kołowego”. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Proponuje dopisanie ”Ministra Infrastruktury i Budownictwa” 

 

Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 

Jeśli zostanie zmieniona treśd to należy również uzupełnid tytuł apelu  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w celu przygotowania 

ostatecznej treści apelu. 
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Po przerwie Przewodniczący Obrad odczytał ostateczną treśd apelu. 

 

Na podstawie § 18 ust.4 pkt 3 Statutu Miasta Mława – Rada Miasta Mława popiera 

inicjatywę Burmistrza Miasta dotyczącą przywrócenia przejścia pieszego i ruchu pojazdów 

przez tory w ciągu ulicy Kościuszki. Zamknięcie przejazdu wydłużyło trasę przejścia na 

drugą stronę torów o ok.3km. Mieszkaocy, w tym osoby starsze i schorowane, są 

zdesperowani. Mimo zakazu chodzą przez tory jak dawniej, co może byd przyczyną 

wypadków i tragedii.                               

Rada Miasta zwraca się do Ministra Infrastruktury i Budownictwa oraz władz PKP 

PLK z apelem, aby stworzyły mieszkaocom bezpieczne warunki przejścia oraz przejazdu.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

apel, który został odczytany przez Przewodniczącego Obrad. 

 

Ad pkt 17. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych podczas  
XIV sesji Rady Miasta Mława w dniu 26 stycznia 2016r. 

Rada podjęła 7 uchwał , z których 1 została wykonana , 6 jest w trakcie realizacji. 

 

Ad pkt 18. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Przedstawił informację za okres między sesjami. Poinformował,  
że w sprawozdawczym okresie podpisał 24 zarządzenia, które są publikowane na stronie 
internetowej Miasta Mława. 

 

Urząd Stanu Cywilnego 

Sporządzono: 

akty małżeostwa 
4 szt. 

W tym :  
ślub cywilny – 2              ślub 
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konkordatowy – 1 
umiejscowione - 1 
 

akty urodzenia 42 szt.  

akty zgonu 43 szt.  

oświadczenia o uznaniu ojcostwa 4 szt. 

Przyjęto: 

zapewnienia do ślubu cywilnego 4 szt. 

oświadczenie o powrocie do nazwiska 
małżonka rozwiedzionego 

  0szt. 

Wydano: 

zaświadczenia do ślubu konkordatowego 5 szt. 

decyzje w sprawie zmiany imion i nazwisk  4 szt. 

zaświadczenie o zdolności prawnej do 
zawarcia związku małżeoskiego za granicą 

0 szt. 

odpisy aktów stanu cywilnego 472 szt. 

 
Wydział Spraw Obywatelskich 

Przyjęto: 

wnioski o wydanie dowodu osobistego 362 szt. 

zgłoszenia o utracie dowodu osobistego 16 szt. 

Wydano: 

dowody osobiste 335 szt. 

decyzje i postanowienia w sprawach o 
wymeldowanie 

8 szt. 

 

wymeldowania z pobytu stałego 28 mieszkaoców 

zameldowania na pobyt stały 35 mieszkaoców 

przemeldowania w obrębie miasta 60 mieszkaoców 

zameldowania na pobyt czasowy 35 mieszkaoców innych miejscowości 

zameldowanie cudzoziemców 1 osoba 

udostępnione informacja adresowo-
osobowe 

60 szt. 

 

Liczba stałych mieszkaoców na dzieo 01.03.2016 r. – 29 914 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska 

Decyzje na zajęcie pasa drogowego:               - 18 szt. 
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Decyzje na umieszczenie urządzenia 
 infrastruktury technicznej w pasie drogowym :          - 8 szt. 
 
Decyzje na lokalizację urządzenia  
infrastruktury technicznej w pasie drogowym:          - 10 szt. 
 
Decyzja na lokalizację zjazdu z drogi publicznej     - 1 szt. 
 
Decyzje na wycinkę drzew i krzewów:      - 5 szt. 
 

Wydział Rozwoju i Inwestycji 

Ogłoszone postępowania o zamówienia publiczne: 

Zaprojektowanie i wybudowanie przykanalików kanalizacji sanitarnej w ul. 
Studzieniec do granic posesji. 
Wykonawca: Zakład Hydrauliczny INSMONT s.c., ul. Nowoleśna 6a, 06-500 Mława 

Cena jednostkowa brutto za zaprojektowanie i wybudowanie 1 przykanalika: 621,15zł  

(54 przykanaliki: 33 542,10 zł brutto) 

Data zawarcia umowy 12.02.2016r. 

Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie 
Wykonawca: "INSBUD" Sylwia Olszewska, ul. Kazaoska 17/43, 18-400 Łomża  

Wartośd umowy: 37 269,00 zł brutto 

Planowana data zawarcia umowy 02.03.2016r. 

Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie  
Wykonawca: BAXTOM, ul. Browarna 4, 06-500 Mława  

Wartośd umowy: 22 107,76 zł brutto 

Planowana data zawarcia umowy 02.03.2016r. 

Budowa budynku zaplecza szatniowo-sanitarnego na terenie MOSiR w Mławie 
Termin składania ofert: 01.03.2016r. 

Konkurs na wykonanie koncepcji budowy placu zabaw na terenie Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie 
Termin składania prac konkursowych: 11.03.2016r. 

Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad budową budynku zaplecza szatniowo-
sanitarnego na terenie MOSiR w Mławie 
Termin składania ofert: 02.03.2016r. 
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Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy odcinka ul. LG Electronics  
w Mławie 
Termin składania ofert: 02.03.2016r. 

Przebudowa nawierzchni pasa drogowego ulicy Wasiłowskiego w Mławie dla 
realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą: Przebudowa ul. Wasiłowskiego w 
Mławie 
Termin składania ofert: 11.03.2016r. 

Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji: 

a) W fazie analizy zawartości i kompletności oraz uzupełnienia dokumentacji 
złożonych ofert znajduje się postępowanie dot. wyboru partnera prywatnego, 
który zrealizuje przedsięwzięcie inwestycyjne  pn. „Modernizacja oczyszczalni 
ścieków w Mławie.    

b) Złożono wniosek o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Demontaż, transport                  
i utylizacja wyrobów zawierających azbest – etap VIII”. 

c) Trwa realizacja projektu ”Remont treningowego boiska piłkarskiego na terenie 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie", dofinansowywanego ze 
środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Uzyskana dotacja 1 000 000 zł.   

d) Złożono wniosek o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Budowa kanalizacji 
sanitarnej na terenie Aglomeracji Mława”. 

 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

 

Opis czynności 

 

Liczba 

 

Decyzje o warunkach zabudowy 

 

3 decyzje 

 

Decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 
publicznego 

2 decyzje 

 

Zaświadczenia o przeznaczeniu nieruchomości  

w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego 

22  zaświadczenia 
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Miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 

 

Opublikowano 2 ogłoszenia 
o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 

Wyłoniono wykonawcę projektu planu 
miejscowego dla obszaru dworca 
zintegrowanego 

 

 

Dzierżawa nieruchomości 
9 umów 

Nabycie nieruchomości 3 akty notarialne 

Zamiana nieruchomości  1 akt notarialny 

Negocjacje w sprawie nabycia, zamian lub sprzedaży 
nieruchomości  

1 spotkanie 

Sprzedaż nieruchomości  3 akty notarialne 

 

Przetargi na sprzedaż nieruchomości  
ogłoszono 3 przetargi 

 

Sprzedaż lokalu mieszkalnego 
1 akt notarialny 

 

Przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności 

 

wydano 1 decyzję 

Podziały nieruchomości 
5 postanowieo 

4 decyzje 

 

 

Nadanie numerów porządkowych budynków i nazw 

 

4 zawiadomienia 
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ulic 

 

2 zaświadczenia 

3 decyzje o zmianie numeru 
porządkowego 

 

 

Projekty uchwał Rady Miasta  

 

6 projektów 

Zamówienia publiczne 

 

przeprowadzono 1 postępowanie 
w sprawie udzielenia zamówieo 

publicznych o wartości do 30000 euro 
(projekt planu miejscowego) 

 

 

RAPORT Z DZIAŁAO STRAŻY MIEJSKIEJ W MŁAWIE 

1. W okresie sprawozdawczym przyjęto 137 zgłoszeo od mieszkaoców Mławy, dotyczyły 

one w większości spraw porządkowych oraz parkowania pojazdów.  

2. W zakresie działao Centrum Monitoringu Miejskiego: 

 przekazano do Policji i Straży Miejskiej 53 zgłoszeo o popełnionych wykroczeniach.  

 na wniosek Policji przejrzano i zgrano zapis obrazu z monitoringu  

w 4 sprawach.  

 do 10 przypadków ujawnionych wykroczeo wysłano patrol działający w terenie.  

3. 3 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników 

Urzędu Miasta,  jeden raz podejmowano wspólne w działania  

z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Mławie. 

4. Wspólnie z Policją przeprowadzono 4 służby patrolowe. 

5. 32 razy konwojowano wartości pieniężne.  

6. 13 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania prac porządkowych  

na terenie miasta. 

7. Przeprowadzono 5 interwencji wobec osób nietrzeźwych przebywających  

w miejscach publicznych.  

8. Przekazano do schroniska dla zwierząt, bądź lecznicy dla zwierząt 8 bezpaoskich psów                                

i 3 koty. 

9. Przeprowadzono 6 kontroli porządkowych posesji. 

10. Zabezpieczano jedną imprezę publiczną. 

11. W okresie sprawozdawczym ujawniono 201 wykroczeo. 
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Ad pkt 19.  

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

 

 Radny JAROSŁAW ZADROŻNY 

 W imieniu mieszkaoców tzw.zatorza poprosił radnego Jerzego Rakowskiego                                

o udzielenie informacji dotyczącej decyzji jakie zapadały w latach 2005/2006                                           

o rozmieszczeniu wiaduktów, a co za tym idzie likwidacji przejścia na ul. Kościuszki. 

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Z perspektywy czasu uważa, że dla miasta osiągnięto dobre rozwiązanie, bo trzeci 

wiadukt wcale nie był pewny. PKP nie było zainteresowane żeby wprowadzad dodatkowe 

przejazdy, czy inwestycje. Nie jest szczęśliwy, ponieważ nieszczęśliwi są mieszkaocy w tamtej 

części miasta. Oczywiście ci ludzie stracili, jednocześnie zaznaczył, że w tamtym czasie 

władze miasta starały się zadania dotyczące komunikacji w tamtej części miasta wykonad jak 

najlepiej, że świadomością, że częśd mieszkaoców będzie miała spore utrudnienia. Zaznaczył, 

że nid nie było ukrywane. Było spotkanie ze starostą, z wójtami. Była obecna prasa                               

i o wszystkim informowała. Tematem tym zajmowała się również Komisja Budownictwa.                       

Przy wykupie gruntów radni informowani byli, co kupujemy i w jakim celu. Jeszcze raz 

podkreślił, że nie było to potajemne działanie. Wszyscy radni w tamtej kadencji wiedzieli, 

jeśli tylko chciał wiedzied. 

 

Radny JAROSŁAW ZADROŻNY 

 Podziękował radnemu Rakowskiemu  za publiczne wyjaśnienie tej kwasji. Nadmienił, 

że jest chaos informacyjny, różne informacje mają mieszkaocy tego osiedla. Osobiście też 

wysłuchał wiele na ten temat nieprzyjemnych stwierdzeo, a po tej wypowiedzi uważa, że 

zostaną rozwiane pewne niejasności. 

      

Radny MARIAN WILAMOWSKI 

 Uważa, że na etapie projektu można było ugrad z PKP inne rozwiązanie dla tego 

obszaru chociażby kładkę dla pieszych.         
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Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

  Poparł radnego Rakowskiego. Jego zdaniem problem z przejazdami przypomina 

niedawną sytuację z projektowaniem nowej trasy S7. Jako samorządowiec od 10 lat nie 

wyobraża sobie, żeby w owym czasie Radny Rakowski będący Burmistrzem zrezygnował                    

z budowy wiaduktu w okolicach dzielnicy przemysłowej. Prawdopodobnie sytuacja była taka, 

że nie było możliwości wybudowania czwartego wiaduktu. Podziękował Radzie i obu Panom 

Burmistrzom że podjęty został apel dotyczący poprawy komunikacji zatorza. Trzyma kciuki, 

aby to udało się przeforsowad, będzie to sukces całego miasta. 

 

 Radny MICHAŁ POL 

 Dziś wszyscy jesteśmy za tym, żeby pomóc mieszkaocom i przywrócid przejazd. 

Decyzje, o których dyskutujemy dotyczą lat 2005-2006. Pani była wtedy radną. Czy podjęła 

Pani działania żeby zapobiec sytuacji jaką mamy dzisiaj. 

 

 Radna HALINA PSZCZÓŁKOWSKA 

 Tłumaczyła, że nie była to miejska inwestycja. Przejazd z ul. Kościuszki został zabrany 

na rzecz wiaduktu w dzielnicy przemysłowej z naruszeniem obiecywanej zasady „gdzie 

przejazd, tam wiadukt”. Przejazd był 140 lat. Osobiście się tym nie interesowałam ponieważ 

to nie była inwestycja miasta, a PKP. Założenia były takie, że tam gdzie były przejazdy, będą 

stawiane wiadukty. Podała przykład wsi Zimnocha koło Iłowa, gdzie zbudowano wiadukt dla 

jednego mieszkaoca. Nas jest dwa tysiące. Nie można zabierad przejazdu, który służył 

mieszkaocom 140 lat. To nie jest Warszawa, że autobusy jeżdżą co 5 minut. 

 

 Radny HENRYK KACPRZAK 

 W dniu dzisiejszym obchodzimy „Dzieo Żołnierzy Wyklętych” i proponuje uczczenie 

minutą ciszy ich pamięd. 

 

 KAMIL PRZYBYSZEWSKI Przewodniczący Osiedla Nr 8  

 Poinformował, że na ręce Pana Burmistrza złoży wnioski jakie mieszkaocy zgłosili na 

zebraniu osiedla.  

-wykonanie oświetlenia ulicznego ul. Dworcowa, 
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-urządzenie siłowni dla aktywnego spędzania czasu, 

-usunięcie problemu dotyczącego zalewanie ulicy Kaplicznej/Mickiewicza, 

-podjęcie działao zmierzających do poprawy jakości powietrza, poprzez dofinansowanie 

przez miasto alternatywnych źródeł energii i ciepła, 

-zamieszczanie w protokołach sesji imiennego głosowania radnych, którzy wybrani zostali 

przez swoich wyborców i mają oni prawo wiedzied, w jaki sposób głosuje konkretny radny.. 

W związku z tym, Rada powinna podjąd na najbliższej sesji uchwałę o glosowaniu imiennym. 

-składowisko odpadów, które utrudnia egzystowanie mieszkaoców w tej okolicy, 

-oczyszczalnia ścieków – dlaczego przekazywad to w prywatne ręce, spowoduje to 

zwiększenie opłat za wodę i ścieki , co  odczują mieszkaocy miasta. Czy my jesteśmy skazani 

na partnerstwo prywatno-publiczne, dlaczego to nie może byd w rekach miasta, strefa 

płatnego parkowania też jest w prywatnych rękach. Podał przykład miasta Ciechanów, gdzie 

strefa płatnego parkowania nie jest obsługiwana przez prywatną firmę. 

 

 LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady  Miasta 

 Poinformował, że uczestniczył w zebraniu osiedli, podkreślił, że było to zebranie 

trzech osiedli. Ponieważ poruszył Pan w swoim wystąpieniu wiele wątków min. również 

glosowania imiennego wyjaśnił, że reguluje to Statut Miasta i na najbliższej sesji nie można 

podjąd uchwały w tej sprawie. Zmiany w Statucie muszą byd zgodne z ustawa samorządową. 

Przyjąłem Paoską opinię jako głos w dyskusji i sprawa zostanie przeanalizowana. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Odniósł się do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Osiedla i stwierdził, że zauważył 

zamęt i niedoinformowanie. Odnośnie strefy płatnego parkowania podkreślił, że na dzieo 

dzisiejszy nie ma przeciwników, pojawiają się wątpliwości w jakiej formie powinna byd 

zorganizowana. Ogłoszony został przetarg na obsługę strefy i podział jest taki - 41 % 

wpływów do budżetu miasta, firma pobiera 59%. Jeśli chodzi o Ciechanów cały przychód 

szacowany jest na kw.720tyś.zł, koszty tej strefy 460tyś.zł /czyli 64%/, a więc nie jest to 

znakomity przykład jaki Pan podał. Koszty w Mławie wynoszą 59%. Jeśli chodzi o partnerstwo 

prywatno-publiczne słyszę głosy krytyczne, ale nie widzę innych propozycji. Na budowę 

oczyszczalni możemy otrzymad 50% dofinansowania. Wartośd inwestycji to kw.50mln.zł, a 

więc z budżetu miasta trzeba dołożyd 25 mln.zł. Możemy to wybudowad ze środków 

mieszkaoców miasta, ale przez kolejne 3 lata nie zrobimy w mieście nic. Uważa, że nie jest to 

idealne rozwiązanie, ale najlepsze w obecnej sytuacji. Analizowane są trzy oferty i 
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warunkiem jest cena metra sześciennego ścieków. Komisja przetargowa przeanalizuje 

wszelkie propozycje i przedstawi Burmistrzowi Miasta stanowisko. Podkreślił, że jego 

polityka to dobro mieszkaoców tego miasta.  Cieszy się bardzo, że Paostwo Radni 

jednomyślnie lub prawie jednomyślnie podejmują decyzje i wspierają działania jakie 

podejmuje Burmistrz , mając na względzie dobro miasta i jego mieszkaoców. 

 Nawiązał do spotkania z mieszkaocami osiedli i stwierdził, że towarzyszyły 

mieszkaocom wielkie emocje, czy dzisiejsza dyskusja na sesji odnośnie wiaduktów uspokoiła 

mieszkaoców?. Dlatego zainteresował tym tematem Panią Poseł, wiele razy prosił byłego 

Posła Pana Mirosława Kożlakiewicza o pomoc, żeby coś wywalczyd, niestety nie udało się. 

Zobaczymy, co przyniesie spotkanie w Ministerstwie. Nie uspokoi to na pewno mieszkaoców, 

a na następne zebranie osiedlowe zaprosił całą radę. Jeśli chodzi o komunikację miejską w 

ramach tej umowy zostały wyczerpane wszelkie możliwości i nie da się już zwiększyd 

częstotliwości kursów autobusów. 

 

Radna HALINA PSZCZÓŁKOWSKA 

 Nadmieniła, że Przewodniczący Osiedla mówił o wnioskach mieszkaoców i wynikało             

z tej wypowiedzi jakby radni nie zauważali potrzeb osiedla i nie składali żadnych wniosków. 

Wnioski były składane i czekają na  realizację. Z uwagi na ograniczone środki nie mogą byd 

wszystkie zrealizowane. 

  

 LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady  Miasta - w dniu dzisiejszym obchodzimy 

Narodowy Dzieo Pamięci Żołnierzy Wyklętych, poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie 

chwilą ciszy ich pamięd. 

Ad pkt 20.   

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji 

LESZEK OSLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta  

zakooczył obrady XV sesji  o godz. 16.30 słowami : 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XV  S E S J I   R A D Y   M I A S T A” 

                  

         Przewodniczący Rady Miasta 

                        mgr Leszek Ośliźlok 

P r o t o k o l a n t: Katarzyna Kulesza 
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